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Abstract (en)
[origin: WO8705745A1] Electromechanical protection cutting apparatus comprising a magnetic tripping device and an arc-breaking screen which
may be interleaved between at least one fixed contact and one movable contact during an opening caused by the tripping device. The stop (24)
associated with the casing (11) of the apparatus to receive the breaking screen (12) is deformable and so arranged as not to restore immediately to
the screen the kinetic energy received therefrom.

Abstract (fr)
Appareil interrupteur de protection électromécanique comprenant un déclencheur magnétique et un écran de coupure d'arc interposable entre au
moins un contact fixe et un contact mobile lors d'une ouverture causée par le déclencheur. La butée (24) associée au boîtier (11) de l'appareil pour
recevoir l'écran de coupure (12) est déformable et agencée pour ne pas restituer immédiatement à l'écran l'énergie cinétique reçue de celui-ci.
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